
Nikada nemojte prestati boriti 
se

od Karen Barill, iz Michigana, SAD.

Moje ime je Karen Barill. Trudim se svakodnevno iz Hidradenitis Suppurativa (HS) Hurley Stage 3. Imala sam 
patnju od HS-a od mojih preteens; Sad sam pedeset šest. Liječnici su me izrezali, stiskali i isušivali. Stavili su 
kortizonske injekcije u moje prepone i ništa nije uspjelo. Imala sam više od četrdeset i dvije operacije u mom 
prepone i dna, i to samo za operacije za koje imam papire. 
 
U siječnju 2016. imam još jednu kirurgiju u desnom prepone. Bio sam pričvršćen za cijevi i ranu Vac i 
zahtijevao medicinsku sestru. Moj kirurg je rekao da nisam skinula kožu, pa je napravio presadku kože s 
matriksom mokraćnog mjehura. Godine 2017. ponovno me priznao za suprotnu stranu i još jednu građu 
kože, ali ovaj put bio je veći i mnogo dublji, bliži kostima i živcima. Kolovoz 2018. Podnosio sam još jedan 
graft koštanog mišića u prepone i istu rutinu, što je rezultiralo još tri mjeseca oporavka da se konačno vrati u 
život.
 
U listopadu 2018. moj je liječnik obavijestio da imam više mase na lijevom prepone, glutealnom nabiranju i 
dnu. Moje tijelo ne može izdržati da se ponovno rezati u ovom trenutku. Ja sam pothranjen i težak. Zato sam 
odlučio pribjeći infuzijama. Započeti infuzije Remicade, izvorno korištene za pacijente s rakom dojke kako bi 
smanjili tumore, u nadolazećim mjesecima. Ja sam nervozan, ali apsolutno pozitivan da će mi pomoći.
 
Nađem unutarnje crtež, slikanje, bojanje i fotografiranje. Potrebna mi je bol, misli i emocije i usredotočim se 
na moju umjetnost. Zovem ga trenutak pomnoženosti. Moj oblik meditacije. Ne usredotočim se na krajnji 
rezultat, to je ono što je moje iskustvo pravo u samom trenutku kada ga doživljavam. 
 
Do danas i dalje dobivam lezije i svaki put zaplakam. Ne mogu se iskrcati s ovog užasnog valjka i tražiti od 
Boga da ga zaustavi. Ne mogu sjesti dulje vrijeme, uzeti udobne vožnje avionom ili hodati dalekim 
udaljenostima, a svaki dan sam u strašnoj boli, ali živ sam. Vjerujem da je pozitivan stav bitan dio 
iscjeljivanja, ali ponekad ne mogu pomoći, ali se osjećam kao da cijeli svijet događa oko mene, bez mene.
 
S vrlo malo znanja i istraživanja ljudi će i dalje umrijeti s tom bolesti. Molim pomoć drugima ovom strašnom 
bolešću. Trebamo više znanja, istraživanja, svjesnosti i najviše svih rezultata.
 
Samo se sjetite da niste sami.


